


      

  CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES - VERBAL 

 

      Încheiat cu prilejul desfășurării ședinței extraordinare a Consiliului Local din 03 
noiembrie 2023. 
      Prin Dispoziția nr. 1077 din 01 NOIEMBRIE 2023, emisă de Primarul 
Municipiului Giurgiu, Consiliul Local al municipiului Giurgiu a fost convocat de 
îndată în ședința extraordinară pentru data de 03 noiembrie 2023, ora 1200. 
 
 
Prezenți: 

1. Damian Marian 
2. Sîrbu Adelina  
3. Țigănilă George  
4. Săndulescu Petronela  
5. Gâdea Gheorghe  
6. Costache Robert Andrei 

     7. Muscalu Ionel  
     8. Peptănaru Gigica  

9. Funieru Cătălin 
10. Pană Gheorghe 
11. Bușcu Gheorghe  
12. Daut Ioan Adrian  
13. Ion Marian  
14. Măroiu Marian  
15. Nichita Tereza  
16. Nicorescu Gelu 

Absenți:  

      17. Andrei Săndel Mihail -nemotivat 
18. Cioacă Ionuț -nemotivat 
19. Câinaru Codruț –motivat 
20. Ioniță Ciprian Liviu -nemotivat 
21. Pălălău Gheorghiță Stelian -nemotivat 
 

 

 



     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Începem ședința extraordinară de astăzi 
3.11.2023, prentu început am să o rog pe doamna secretar general să ne spună dacă avem cvorum. 
    Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Da domnule președinte sunt prezenți 15 consilieri 
locali, absentează 6consilieri consilieri Sârbu Adelina. 
     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Este prezentă. 
     Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Scuze, anunțase că nu vine, în cazul acesta sunt 
prezenți 17 consilieri, absentează 5 domnul Andrei Săndel, Cioacă Ionuț, Câinaru Codruț motivat, 
domnul Ioniță Ciprian și domnul Pălălău Stelian. 
     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Mulțumesc, în aceste condiții vă rog să vă 
ridicați pentru intonarea imnului de stat. 
    Se asculta Imnul României. 
     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Pentru început o să vă supun la vot procesul 
verbal al ședinței din data de 26.10.2023, cine este pentru?Unanimitate. Voi continua cu supunerea 
la vot al procesului verbal numărul 2 al ședinței din data de 30.10.2023, cine este pentru? În 
unanimitate a trecut. Avem pe ordinea de zi 5 proiecte de hotărâre de Consiliul Local, vom supune 
la vot ordinea de zi a ședinței de astăzi, cine este pentru? Unanimitate pentru. 

Proiectul 1: Proiect de hotărâre nr.345/01.11.2023 privind modificarea Anexei 1 la Hotărârea 
nr.305/26.10.2023 a Consiliului Local al Municipiului Giurgiu. 

     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? În unanimitate proiectul a trecut. 

Proiectul 2: Proiect de hotărâre nr.346/01.11.2023 privind rectificarea Bugetului centralizat al 
instituţiilor publice finanțate integral sau parţial din venituri proprii şi subvenţii pe anul 
2023. 

     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, 
supun la vot proiectul, cine este pentru? În unanimitate proiectul a trecut. 

Proiectul 3: Proiect de hotărâre nr.347/01.11.2023 privind aprobarea rectificării Bugetului 
local de venituri şi cheltuieli pe anul 2023. 

     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, 
supun la vot proiectul, cine este pentru? În unanimitate proiectul a trecut. 

Proiectul 4: Proiect de hotărâre nr.338/27.10.2023 privind aprobarea încheierii unei Convenții 
între SOCIETATEA NAȚIONALĂ DE GAZE NATURALE ROMGAZ S.A., SOCIETATEA 
UZINA TERMOELECTRICA PRODUCTION GIURGIU S.A. și MUNICIPIUL GIURGIU. 

     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 



     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil cu 2 amendamente. 
     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Vă rog să vorbiți la microfon pentru a se 
consemna la procesul verbal. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Da domnule președinte, primul este propus de domnul 
consilier Pană și se modifică punctul numărul 2 la convenție și se completează în felul următor 
”avem obligativitatea ca societatea  Uzina Termoelectrica Production Giurgiu S.A.  să plătească ce 
depășește suma de 300.000 de lei dacă situația se impune.„ 
     Domnul consilier Pană Gheorghe: Noi am mai avut în trecut obligativitatea aceasta și atunci e 
bine să avem trecut și la societate. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Și amendamentul numărul 2 impus de OUG 97/7.10.2023, 
se modifică defapt anexa la hotărâre, articol bugerat 20.30.30 care a fost interzis de ordonanța pe 
care am menționat-o cu articolul bugetar 20.01.30. 
     Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Acest al 2 amendament unde să fie? 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: La anexă. 
     Doamna director Glăvan Gina: Unde este specificată plata, la anexă la punctul 3, plata 
facturilor se va face direct către furnizor prin capitolul 81.02.06, art. 20.01.30 în loc de 20.30.30. 
     Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Am înțeles. 
     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
     Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Mulțumim domnule consilier, supun la vot 
proiectul în forma inițială fără cele 2 amendamente, cine este pentru? Nimeni. Împotrivă? Nimeni. 
Abțineri? Toți consilierii. Acum supun la vot proiectul de hotărâre cu cele 2 amendamente propuse 
de domnul consilier, cine este pentru? Unanimitate, proiectul a trecut. 

Proiectul 5: Proiect de hotărâre nr.344/01.11.2023 privind aprobarea majorării capitalului 
social al Societății Giurgiu Construcții Edilitare S.R.L. 

     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
     Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Mulțumesc, dacă sunt discuții?  Da domnule 
consilier.  
     Domnul consilier Măroiu Marian: De ce se majorează capitalul social, nu am putut să… 
     Domnul Barbu Cristian: Există o executare, trebuie…. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Cu ce?  
     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Vă rugăm să vorbiți la microfon. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Și este mai veche? 
     Domnul Barbu Cristian: Da, lucrarea de la Maiorescu, pavaje. 
     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Mulțumesc, dacă mai sunt discuții? Dacă nu, 
supun la vot proiectul, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 2 abțineri doamna Săndulescu și Pană 
Gheorghe.În unanimitate proiectul a trecut cu majoritate. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Aici era o întrebare, parcă din câte îmi aduc eu aminte era u  
contract de asociere între noi și Consiliul Județean pe această lucrare, nu cumva Consiliul Județean 
trebuia să continue lucrarea aceasta? 



       Domnul Primar Anghelescu Adrian: Nu domnule consilier, este un protocol care viza mai 
multe lucruri acolo prin aportul arhitectului șef care a plecat de la Consiliul Județean care vroia să 
amenajeze inclusiv parcul din fața Direcției de Pensii, aceasta este doar reabilitarea pavajului în 
zona pietonală, celălalt protocol se referea la lucrări de anvergură de modificare, inclusiv cu parcări 
adiacente, multe lucruri, pe care Consiliul Județean nu a mai solicitat acest lucru, să mergem mai 
departe, acest lucru s-a întâmplat după plecarea arhitectului, care arhitect ne promisese că ne pune 
la dispoziție gratis proiectul făcut de domnia sa. Ne vom gândi probabil la anu sau peste 2 ani să 
facem din bugetul local, mai întâi să reconfigurăm acolo zona și speranța noastră și presupun că și a 
dumneavoastră este ca toate spațiile comerciale care își desfășurau activitatea odinioară la parterul 
blocurilor și le-ați văzut abandonate cu anunț de închiriere să se revigoreze odată și cu mobilierul 
stradal și îmbunătățirea iluminatului public de acolo. Vom vedea fiindcă, copii i-ați văzut se duc la 
Donaris și în parcul de la Catedrala Adormirii Maicii Domnului, trebuie să le oferim ceva în plus.  
       Domnul consilier Măroiu Marian: Poate o terasă. 
       Domnul Primar Anghelescu Adrian: Aceasta este activitate private și presupun că dacă v-a 
arăta și bine și au și spațiu suficient de a închiria pe acest amplasament nou reabilitat probabil când 
va apărea primul vor apărea și ceilalți așa cum s-a întâmplat în centru dacă țineți minte. 
     Domnul președinte de ședință Costache Robert: Mulțumesc, declar ședința închisă. 

 

Ședința se încheie la ora 12:10.  
 
        P R E Ș E D I N T E,                                  SECRETAR GENERAL,  
           Costache Robert                                              Băiceanu Liliana 

                                                                                                                                                                                                     Întocmit 
Ionete A. 
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